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Hei, 
 
På Kolås får vi i dag bredband fra Manger via Halland/Sævdal. Dette er en lang kobber linje som har liten 
hastighet og kapasitet. Antall brukere på Kolås øker og kapasiteten er i dag allerede sprengt. 
Vi er derfor meget interessert i å koble oss på ny fiberlinje.  
 
Det går i dag fiberlinje til Manger via Kolstad/Kartveit (se Kart Kolås). Det er derfor naturlig å benytte 
forestående oppgradering av kraftlinjen fra Kolstad/Kartveit mot Sletta (med eksisterende grein til 
Kolås)  til å føre frem fiberlinje til Kolås. 
 
 
For beboerne på Kolås: 
 
Helge Kolås 
Tronn Eriksen  
Robert Skar 
 
 
 
http://www.radoy.kommune.no/uttale-utbygging-av-fiberbreiband.5482202-299352.html 
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